
Pořádek slov ve větě  

Pokud máme ve větě 2 slovesa, pak to, které se nečasuje, stojí na konci věty v infinitivu. 

Příklad: 

Ich kann fahren. – Můžu jet. (sloveso moci se časuje – můžu, sloveso jet se nečasuje – stojí 

na konci věty v infinitivu.) 

Ich kann schon am Freitag zu Oma und Opa fahren. – Už v pátek můžu jet k babičce a 

dědečkovi. 

 

Lisa möchte mit der Katze spielen. – Líza by si chtěla hrát s kočkou. 

Petr möchte heute Fußball spielen. – Petr by chtěl dnes hrát fotbal. 

 


